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Abstract (en)
This is a box comprising a case (4) with its lid (6) with hinge (20, 22), means (14, 30, 58) for controlling the opening of the lid (6), and means (62,
64, 66, 68) for damping the opening movement of the said lid, these means comprising at least one substantially elastically compressible means (62,
64), such as a block of foam and/or a flexing spring, arranged in the box to act during the essential part of the opening travel of the lid by absorbing
the energy communicated to the latter in order for it to open. Application, in particular, to powder compacts or make-up boxes. <IMAGE>

Abstract (fr)
Il s'agit d'un boîtier comprenant un coffret (4) avec son couvercle (6) à charnière (20, 22), des moyens (14, 30, 58) de commande à l'ouverture
du couvercle (6), et des moyens (62, 64, 66, 68) d'amortissement du mouvement d'ouverture dudit couvercle, ces moyens comprenant au moins
un moyen compressible sensiblement élastiquement (62, 64), tels qu'un bloc de mousse et/ou un ressort de flexion, disposé dans le boîtier pour
agir pendant l'essentiel de la course d'ouverture du couvercle en absorbant l'énergie communiquée à ce dernier, pour son ouverture. Application
notamment aux boîtiers à poudres ou boîtes à fards. <IMAGE>
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